
Pallotta: Już w 2020 roku będziemy grać na nowym stadionie

News - ASRoma.pl

Wczorajszy dzień był jednym z najważniejszych dla powstania nowego

stadionu Romy. Strony sporu osiągnęły porozumienie odnośnie

ostatecznego kształtu projektu Stadio della Roma. Szczęśliwy był przede

wszystkim James Pallotta. 

Na oficjalnym portalu Romy pojawiła się wypowiedź prezydenta:

"To była bardzo długa podróż, którą można porównać do tej przemierzonej przez

naszych rzymskich przodków w ich wielu kampaniach. Następny krok tej podróżny

jest przed nami. Przede wszystkim chciałbym podziękować naszym kibicom:

jesteście najlepsi na świecie. Dziękuję również bardzo burmistrz Rzymu, Virgnii

Raggi, zastępcy burmistrz, Luce Bergamo i wielu innym urzędnikom

zaangażowanym w ten proces. Dziękuję też Luce Parnasiemu i jego zespołowi za ich

ciężką pracę. Przede wszystkim chcę podziękować Mauro Baldissoniemu i całemu

kierownictwu Romy, które pracowało w Rzymie i za granicą, jak również trenerowi i

piłkarzom. To bardzo ważny wieczór dla AS Roma. Nie możemy się doczekać

wybudowania stadionu, który Roma będzie mogła przedstawić całemu piłkarskiemu

światu. Forza Roma!".

Prezydent Giallorossich udzielił też wypowiedzi dla Gazzetta dello Sport:

"Możecie obstawiać, że już w 2020 roku będziemy grać na nowym stadionie.

Zobaczycie, że dzięki nowemu stadionowi Roma będzie miała dużo więcej pieniędzy

na zespół. Wkrótce przyjdzie wiele pozytywnych rzeczy."
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